
Agent Manolasa: Transfer? Być może będzie coś latem

News - ASRoma.pl

W ostatnich dniach, głównie za sprawą angielskich tabloidów, wracają

pogłoski na temat sprzedaży Kostasa Manolasa. Na pytania odnośnie

swojego podopiecznego odpowiadał, dla Sport MS, agent gracza, Joannis

Evangelopoulos.

Transfer Manolasa w styczniu?

- Nie ma niczego poza doniesieniami, które serwuje prasa i których jest już

wystarczająco dużo.

Bardziej prawdopodobna jest sprzedaż w styczniu czy latem?

- Nie mogę tego powiedzieć, ale myślę, że jeśli coś będzie, to będzie

prawdopodobnie latem. Gdyż generalnie w świecie piłki i życiu trudno jest snuć

przewidywania.

Charakterystyka Manolasa sprawia, że jest tak rozchwytywany?

- Kostas gra i ma się dobrze. Znajduje się w bardzo dobrym wieku. Jest

doświadczony i posiada cechy, które wszyscy dobrze znamy.

Manolas mógłby pójść do Chin?

- Kostas ma możliwość gry na wyższym poziomie i powiem, że nie pójdzie do Chin.

Futbol w Europie ma do zaoferowania rzeczy, które nie są wymierne na pieniądze

jak sława i uznanie.

W której lidze chciałby grać?

- Pewność siebie jest bardzo ważnym czynnikiem i Kostas ma ją na wysokim

poziomie. Nie wiem, gdzie chce grać, trzeba zobaczyć jakie drużyny będą

zainteresowane. Latem została odrzucona propozycja około 40 mln euro za Kostasa

z Arsenalu. Arsenal wykazywał zainteresowanie wcześniej, ale żądania Romy były

wyższe od zamiarów angielskiego klubu.
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